

Verslag: openbaar overleg

Woensdag 7 april 2021 19.00 uur

Locatie: Lamperse Hei Wanroij

Aanwezig: Jos VZ, René, Tonny, Paul, Joep, Huberiet, Hanny, Mark, Inge N.

Afwezig: Maria

Punt	Omschrijving	Actie
<p>1. Opening/ Vaststellen agenda</p>	<p>Opening: Jos heeft iedereen telefonisch benaderd en 3 vragen gesteld over zijn/haar rol in de Dorpsraad.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tonny gaat door, - Joep is benaderd door een politieke partij, per 1 mei wordt meer duidelijk. - Paul stopt. De combinatie werk en Dorpsraad wordt te veel. Maar blijft creatief voor DR klaar staan. - Huberiet blijft tot april 2022. (Heeft dan 8 jaar volbracht) Leefbaarheid en soc. Projecten blijft zij begeleiden. Wie neemt MFA, de nieuwjaarsborrel, bruisende Brink en Welzijns coöperatie over na april 2022? - Hanny gaat door, aandachtsgebieden welzijnscoöperatie en Samen Sint Anthonis. - René gaat door, is vicevoorzitter, doet communicatie, dorpsagenda en Trots Sint Tunnis - Inge zal stoppen bij fusie van de gemeente LvC. - Mark: in sept. 8 jaar (maximale) zittingsperiode. En haakt dan af. Had veel agrarische projecten. Dit is laatste jaren minder geworden. - Jos begon in dec. 2016 en mag nog door tot 2024. - Maria gaat ook door. <p>Morgen zal Jos de nieuwe kandidaten benaderen voor de 3 vacatures van Marc Mark en Paul.</p> <p>Voorkeur aantal leden van 13 pers.</p> <p>Het werk voor komende jaren zijn de DR/Speerpunten 2021 zoals gemaïld.</p>	

	<p>En wel:</p> <ul style="list-style-type: none"> • jongeren, • communicatie, • levendig dorp (ondernemers) • klaar voor de toekomst • senioren 	
<p>2. notulen Heisessie</p>	<p>De PowerPoint zoals door René opgesteld is op 7 maart gemaaild.</p> <p>Daarnaast de</p> <ul style="list-style-type: none"> A. Toekomstige samenstelling van de dorpsraad (vacature invulling) B. Speerpunten en invulling daarvan. 	
<p>3. Ingekomen post en belangrijke data</p>	<p>A. Mails en ingekomen stukken:</p> <p>I. Brief aan toekomstige politieke partijen (mail 20/3) Joep wil enkele punten uit concept schrappen en toeschrijven op Sint Anthonis en vanuit de speerpunten. Het concept wordt puntsgewijs besproken.</p> <p>II. Ruimte voor Ruimte / Peelkant Oost. (mail 2/4) Presentatie Ruimte voor Ruimte . Daar komen 92 woningen. Project is ruimtelijk ingedeeld. Mooi project. Spijtig dat Wethouder Bollen er niet aanwezig was. Project zal gereed zijn in 2024.</p> <p>III. Mail Wendy Duijnhoven met voorstel lichtjesticht (mail 3/4)De verenigingen zijn al benaderd. Jos beantwoordt mail van Wendy. Met vermelding Leefbaarheidsfonds.</p> <p>Data & overige onderwerpen</p> <ul style="list-style-type: none"> I. Overleg met GGD over preventie (Mail ¾) Huberiet vult enquête in, Hanny en Jos sluiten aan. II. Voor en Door Events / de Gulle Geveer mail ¾ van Lars en Ivo. Hun voorstel en plannen worden verwezen naar Stichting Middelpunt, Brouwplaats en BrinKiosk. Er volgt 19 en 22 april gesprek. III. Mail over de WBTR: Huberiet vraagt Sociom na IV. Stavaza Brinkbankje: Riëtta vd Linden. / Tars. Jos informeert Riëtta. Gemeente geeft budget 	<p>Joep</p> <p>Tonny</p> <p>Jos</p> <p>Allen</p>

	<p>aan DR. Paul stelt voor om Tars aannemer te laten zijn.</p> <p>V. Stavaza Paascadeautjes (800,=) Verliep fantastisch. Waren aangenaam verrast. (budget € 500 Gulle Geveer en € 300 Leefbaarheidfonds.</p>	
4. Notulen Openbaar overleg	(Mail 3/2) 1 aanvulling Notulen ingelast digitaal overleg zijn akkoord.	
5. A&A LIJST	<p>Actie en aandachtsvelden lijst:</p> <p>I. Trots op: T.A. / CVT / W.R / M. van Z. /MB CB Er zijn nog 6 duimen op voorraad. Hij zal deze bijbestellen. Suggestie toekomst TAFELTJE DEKJE bezorgers?</p> <p>II. Samen Sint Anthonis (evaluatie platform) Sint Anthonis komt heel positief uit de vragenlijst. Subsidie loopt tot 1/7/2021. Hanny, René en Inge gaan in gesprek met wethouder Poels en Ruud Fleuren over het voorbestaan van de site.</p> <p>III. Dop/Dip: agenda commissie wordt gevormd. In Week 18 wordt kombord voorbereid. (Plaatsing waarschijnlijk week 22.)</p> <p>IV. Er is een aanvraag voor het leefbaarheidfonds ontvangen door René. René mailt deze door naar de leefbaarheidfonds-commissie.</p>	<p>Hanny</p> <p>Hanny/ René/Inge</p> <p>Rene</p>
6. Rondvraag	<p>A. Jongerenbeweedag (9 juni a.s.) Mail Frans Rongen ¾. De offerte valt binnen begroting. Maria en Daniëlle gaan in gesprek met Frans. Budgettair kan het.</p> <p>B. Organisatie Jaarvergadering/schrijven jaarverslag. Jaarvergadering kan organisatorisch ivm Corona niet. Voorstel voor jaarverslag schrijven. Dit wordt in de editie mei in Trots geplaatst. Joep Jos en René schrijven concept, Inge redigeert.</p>	<p>Maria</p> <p>Jos/Joep/Re né/Inge</p>

	<p>C. Schenking attentie MFA ivm heropening??</p> <p>C. Toekomstige rol Dorpsraad/MFA</p> <p>Concrete schreeuw om hulp vanuit Heemkunde kring? Wordt volgende maand behandeld.</p>	<p>Agenda mei</p> <p>Volgende agenda in mei</p> <p>Volgende agenda</p>
7. Sluiting	De vergadering sluit om 21.36.	
DATA	Omschrijving	Wie gaat?
5 mei ???????? 19.30 uur	<p>Reguliere Vergadering Dorpsraad</p> <p>Locatie: MFC Oelbroeck niet meer mogelijk op dit moment.</p> <p>Evt. Dorpshuis Ledeacker. Anders Lamperse Heide</p> <p>Digitaal</p>	Allen
	AGENDA punt mei: BRUNCH.	